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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till justitie- och inrikesminister Morgan Johansson (S)

2021/22:1534 Risk för däckbrist 

Med anledning av Rysslands invasion av Ukraina har däcktillverkningen 
upphört i Ryssland av ledande däcktillverkare. Det här riskerar att leda till en 
allvarlig brist på däck för såväl personbilar som tunga fordon. Även viktiga 
samhällsfunktioner som ambulanser med speciella däckdimensioner kan riskera 
däckbrist. Det finns däck som kan importeras från USA och som passar bland 
annat för ambulanser, men då måste däcken godkännas för användning i 
Sverige. Det framkom vid ett besök hos en återförsäljare av däck i Hofors 
nyligen.

Med anledning av detta vill jag fråga justitie- och inrikesminister Morgan 
Johansson:

 

Hur avser ministern att säkerställa tillgången på däck för samhällsviktiga 
fordon?

………………………………………

Lars Beckman (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch

Från Riksdagsförvaltningen
2022-05-04
Besvaras senast
2022-05-11 kl. 12.00


